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Abstract (en)
[origin: CN105833948A] The present invention relates to an agitator bead mill for processing and, in particular, for grinding a grinding material
by means of a grinding body. The mill comprises an agitator having a rotatable axial shaft of a stirrer and a disc having at least one substantially
vertically arranged agitator shaft in the axial direction. The disc has two end sides, and the end side has an end-side plane of an agitator shaft
configuration that is substantially orthogonal to the axial direction of the agitator. According to the invention, the disc comprises an area in which a
first end side of both end sides has a first raised portion and / or a first recessed portion with respect to the first end side flat surface. Further, the
disc comprises an area in which a second end side of both end sides has a second raised portion or a second recessed portion with respect to the
second end side plane. The flow path for the product stream comprising the milled material and the milled body is formed by the ridges and / or
depressions on the respective end sides. The invention also relates to a disc for stirring a bead mill.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rührwerkskugelmühle zur Bearbeitung und insbesondere Zerkleinerung von Mahlgut mit Hilfe von Mahlkörpern.
Die Rührwerkskugelmühle umfasst ein Rührwerk mit einer drehbaren axialen Rührwelle, mit mindestens einer an der axialen Rührwelle im
Wesentlichen senkrecht angeordneten Mahlscheibe. Die Mahlscheibe weist zwei Stirnseiten mit im Wesentlichen orthogonal zur axialen Rührwelle
des Rührwerks ausgebildeten Stirnseitenebenen auf. Erfindungsgemäß umfasst die Mahlscheibe Bereiche, in denen eine erste der zwei Stirnseiten
erste Erhebungen und / oder erste Vertiefungen gegenüber der ersten Stirnseitenebene aufweist. Weiterhin umfasst die Mahlscheibe Bereiche,
in denen eine zweite der zwei Stirnseiten zweite Erhebungen und / oder zweite Vertiefungen gegenüber der zweiten Stirnseitenebene aufweist.
Durch die Erhebungen und / oder Vertiefungen auf jeder Stirnseite jeweils sind Strömungskanäle für einen Mahlgut und Mahlkörper umfassenden
Produktstrom ausgebildet. Die Erfindung betrifft weiterhin eine Mahlscheibe für eine Rührwerkskugelmühle.
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